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《中秋节英语作文两篇带翻译》

中秋节,又称祭月节、月光诞、月夕、秋节、仲秋节、拜月节、月娘节、月亮节、团圆
节等,是中公民间的传统节日。下面是瑞鸿网小编为您收集整理的中秋节英语作文2篇
，供大家学习。

中秋节英语作文1

The Mid-Autumn Festival, known as the Moon Festival, is a traditional Chinese
celebration. Families gather to admire the full moon and enjoy mooncakes.

This year, I celebrated it with my family. We lit lanterns and shared stories about the
moon. The festival not only symbolizes reunion but also reminds us of the beauty of
nature.

It was a memorable night filled with joy and laughter.

中秋节，是中国的传统节日。家人团聚，赏满月，品月饼。

今年，我和家人一起庆祝。我们点亮灯笼，分享关于月亮的故事。这个节日不仅象征
着团圆，也让我们感受到自然之美。

那是一个充满欢笑和快乐的难忘之夜。

中秋节英语作文2

The Mid-Autumn Festival originates from the ancient custom of moon worship.

Legend has it that Hou Yi saved the world by shooting down nine suns. As a reward, he
was given the elixir of life. When a villain, Feng Meng, attempted to steal the elixir, Hou
Yi's wife Chang’e swallowed it to protect it, and she ascended to the moon.

People offer mooncakes to the moon, symbolizing their hope for reunion with loved
ones.

中秋节起源于古代的拜月习俗。

传说中，后羿射下九个太阳来拯救了世界。作为奖励，他被赐予了长生不老药。当一
个恶棍逢蒙试图偷取这剂灵药时，后羿的妻子嫦娥为了保护它，将其吞下，并因此飞
升到了月亮上。
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人们向月亮献月饼，象征着他们与亲人团聚的希望。
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